



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القبضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

Head Office الإدارة العامة

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

بريد الكتروني: e-mail: mona.yousef@nig.com.kw

www.nig.com.kw

الكويت في 2022/3/30

إشارة ٣ ص ١٢ / ٢١ / ١٢ - ١٦٢

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer –Dubai Financial Market
Greetings,
Cc Securities and commodities Authority

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد،،،
نسخة الى السادة هيئة الاوراق المالية والسلع المحترمين

**Subject: Supplementary Disclosure to the
Company's investors in DFM about the
subscription mechanism**

**الموضوع: الإفصاح المكمل لمستثمري الشركة
في سوق دبي المالي عن آلية الاكتتاب**

With reference to the above subject, and the CMA's approval the prospectus that has disclosed on DFM on 30/3/2022. We would like to announce the ability for the subscription in the Company's capital increase for the Company's investors in DFM according to the published mechanism which is attached.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى موافقة السادة / هيئة اسواق المال على نشرة الاكتتاب والمعلنة في سوق دبي المالي بتاريخ 2022/3/30، نود أن ننوه بإمكانية الاكتتاب في زيادة رأس مال الشركة لمستثمري الشركة في سوق دبي المالي طبقاً للآلية المعلن عنها وفقاً للمرفق.

Sincerely

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

Faisal A. Al Nassar

Deputy CEO Finance and Administration



١٤٤١ / ٢ / ٣٠
فيصل عبدالعزيز النصار

نائب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية والإدارية



زيادة رأس مال شركة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع. آلية الإكتتاب

يرجى من مساهمي شركة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع. المؤهلين للإكتتاب في زيادة رأس المال اتباع الإجراءات التالية مع مراعاة أن باب الإكتتاب سيقفل في الساعة 13:30 ظهراً بتوقيت دولة الكويت من اليوم الأخير للإكتتاب

1. الدخول عبر تطبيق الهاتف المحمول (iOS/أندرويد) أو الموقع الإلكتروني عن طريق الرابط: <https://ipo.com.kw>
2. إختيار إكتتاب زيادة رأس المال في الشركة المطلوبة.
3. إدخال البيانات الشخصية
- في حالة عدم وجود رقم هاتف محمول كويتي: الرجاء إدخال الرقم التالي (لن يقبل تطبيق الإكتتاب أرقام المحمول غير الكويتية): 96058617
- في حال عدم وجود رقم بطاقة الهوية الإماراتية أو عدم القدرة على الإكتتاب عن طريق التطبيق أو الموقع الإلكتروني: الرجاء التواصل مع وكيل الإكتتاب على العنوان البريدي التالي IPOs@markaz.com مع الأخذ بالاعتبار بأن يتم التواصل مع وكيل الإكتتاب قبل نهاية فترة الإكتتاب بمدة ثلاثة أيام عمل على الأقل ليتم أخذ الإجراءات في التوقيت المناسب.
4. تسجيل عدد الأسهم المرغوب الإكتتاب بها.
5. طباعة نموذج طلب الإكتتاب لتقديمه للبنك الخاص بالمكتتب.
6. تحويل مبلغ الإكتتاب بالكامل عن طريق تحويل بنكي من حساب المكتتب البنكي الخاص به (لن تقبل مبالغ الإكتتاب من حساب بنكي غير خاص بالمكتتب) كمبلغ صافي دون رسوم من قبل كل من البنك المحول والبنك المحول له، إلى حساب الإكتتاب:
 - اسم البنك: بنك الكويت الوطني
 - رقم الحساب: 1000450837
 - اسم الحساب: Kuwait Financial Centre - Clients - Collection
 - أيبان (IBAN): KW46 NBOK 0000 0000 1000 4508 37
 - سويفت كود (Swift Code): NBOKKWKW
7. إرسال الوثائق التالية إلى عنوان البريد الإلكتروني IPOs@markaz.com:
 - a. نموذج طلب الإكتتاب
 - b. إثبات سداد مبالغ الإكتتاب
 - c. رقم IBAN للمكتتب
 - d. المستندات المطلوبة (مذكورة أدناه)
8. سيقوم وكيل الإكتتاب بإرسال إيصال إيداع مقابل الإكتتاب إلى نفس البريد الإلكتروني المرسل منه نموذج الطلب والمستندات المطلوبة.

في حالة إخفاق أي من المكتتبين في تقديم طلب الإكتتاب مكتملاً بشكل كامل وسليم (مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة) بعد سداد مبلغ الإكتتاب المستحق، فإن طلب الإكتتاب المقدم من ذلك المكتتب سيعتبر ملغياً وكان لم يكن، علماً بأنه لا يتم قبول مبالغ الإكتتاب نقداً.

المستندات المطلوبة عند تقديم طلب الاكتتاب:

- يتعين على كل مكتب تقديم طلب الإكتتاب وإثبات سداد مبالغ الاكتتاب ملحق برقم IBAN الخاص بالمكتب، مرفقاً بالوثائق التالية وذلك حسب الحالة:

- الاشخاص الطبيعيين:
 - صورة من البطاقة المدنية للمكتب.
 - صورة من جواز السفر للمكتبتين من مواطني دول مجلس التعاون الخليجي.
 - صورة من الوكالة القانونية الخاصة بالاكتتاب في الأسهم (للمكتبتين بالوكالة).
 - صورة من شهادة الوصاية (للصغير/ للأيتام).
 - صورة من شهادة حصر الورثة بالنسبة للورثة.

المكتبتين من غير الكويتيين

يجب على المكتبتين من غير الكويتيين (سواء أشخاص طبيعيين أو أشخاص اعتبارية – حسبما يكون الحال) أن يقدموا المستندات المماثلة للمستندات المذكورة أعلاه تكون صادرة عن الجهات المماثلة في دولهم وذلك في حالة عدم حيازتهم لمستندات صادرة لهم في دولة الكويت في هذا الشأن.

- الاشخاص الاعتباريين:
 - شهادة من السجل التجاري.
 - صورة من شهادة المفوضين بالتوقيع او مستخرج السجل التجاري، حسب الحال.
 - صورة من البطاقة المدنية للمفوض بالتوقيع.
 - صورة اعتماد التوقيع للمفوض بالتوقيع.

يمكن للمساهمين الحصول على نسخة إلكترونية من نشرة الإكتتاب من خلال المواقع الإلكترونية التالية:

- موقع شركة الصناعات الوطنية الالكترونية (المصدر) : www.nig.com.kw
- موقع شركة المركز المالي الكويتي (وكيل الاكتتاب) : www.markaz.com
- موقع بورصة الكويت الإلكترونية : www.boursakuwait.com.kw
- موقع سوق دبي المالي الالكتروني : www.dfm.ae

ننصح المستثمرين بقراءة وفهم محتويات نشرة الإكتتاب وأن يستشيروا شخصاً مُرخّصاً له طبقاً للقانون ومتخصصاً في تقديم المشورة حول محتويات نشرة الإكتتاب والاستثمار في الأسهم والمخاطر المتعلقة بها وذلك قبل اتخاذ قرار الإكتتاب بالأسهم.

في حال وجود استفسارات الرجاء التواصل مع وكيل الاكتتاب شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.:

البريد الإلكتروني: IPOs@markaz.com

هاتف: +965 2224 8534

مدير الإصدار ووكيل الإكتتاب

المركز
MARKAZ

شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.



Capital Increase of National Industries Group Holding K.P.S.C.

Subscription Process

Shareholders of the National Industries Group Holding K.P.S.C. who are eligible to subscribe to the capital increase should follow the following subscription process, noting that the Subscription will end at 13:30 (Kuwait time) on the last day of subscription period

1. Log in via the mobile application (iOS/Android) or the website via the link: <https://ipo.com.kw>.
2. Select an active IPO from the list.
3. Enter the Subscriber's details:
 - **If the Subscriber does not have a Kuwaiti mobile phone number:** please enter the following mobile phone number in the subscription application (the subscription application will not accept non-Kuwait numbers): **96058617**
 - **If the Subscriber does not hold Emirates ID number, or in the event the Subscriber is unable to subscribe electronically:** please contact the Subscription Agent via email on IPOs@markaz.com, at least 3 (three) working days prior to the close of the Subscription Period for the subscription process to be completed in timely manner.
4. Record the number of shares desired to be subscribed for.
5. Print the Subscription Application Form to submit a copy to your respective bank.
6. Fully transfer the required subscription amount by way of electronic bank transfer from the personal bank account of the Subscriber (Subscription Amounts transferred from a bank account other than the Subscriber's personal bank account will not be accepted), net amount without any charges by either the transferring bank or the receiving bank to the following Subscription Account:
 - **Bank Name:** National Bank of Kuwait
 - **Account Number:** 1000450837
 - **Beneficiary Name:** Kuwait Financial Centre - Clients – Collection
 - **IBAN:** KW46 NBOK 0000 0000 0000 1000 4508 37
 - **SWIFT Code:** NBOKKWKW
7. Send the following Required Documents to IPOs@markaz.com:
 - Subscription Application Form
 - Proof of payment of Subscription Amounts
 - The Subscriber's IBAN number
 - Supporting documents (provided below)
8. The Subscription Agent sends a deposit receipt for the subscription to the e-mail address from which the Subscription Application Form and the Required Documents are received

In the event that any Subscriber fails to submit a duly completed Subscription Application Form (together with all required supporting documentation thereto), after transferring the Subscription Amount required in this Prospectus, then the Subscriber's Subscription Application Form will be null and void, noting that that Subscription Amount shall not be accepted in cash.



Required Documents: Each Subscriber must submit a Subscription Application Form and proof of payment of the Subscription Amounts attached with the Subscriber's IBAN number, accompanied by the following supporting documents, as applicable:

- **Individual Subscribers**
 - Original and copy of personal Civil Identification Card.
 - Original and copy of passport for citizens of GCC states.
 - Original and copy of Special Legal Proxy for subscribing in shares (for Proxy Subscribers).
 - Original and copy of Certificate of Guardianship (for minors/orphans).
 - Original and copy of a Limitation of Succession Deed for beneficiaries.

Non-Kuwaiti Subscribers: Non-Kuwaiti Subscribers (whether legal or natural persons (as applicable)) are required to provide the equivalent of the aforementioned documentation as issued by their jurisdictional authorities if they do not have Kuwait issued documentation.

- **Legal Person Subscribers**
 - Original and copy of Commercial Registration Certificate.
 - Original and copy of the Authorized Signatories Certificate or the Extract of the Commercial Register, as applicable.
 - Original and copy of the personal Civil Identification Card of the authorized signatory.
 - Original and copy of the specimen of signature for the authorized signatory.

Shareholders can obtain a copy of the Prospectus via the following websites:

- National Industries Group Holding (Issuer) : www.nig.com.kw
- Kuwait Financial Centre ("Markaz") (Subscription Agent) : www.markaz.com
- Boursa Kuwait : www.boursakuwait.com.kw
- Dubai Financial Market : www.dfm.ae

You are hereby advised to read and understand the contents of the Prospectus and seek the advice of an advisor licensed in accordance with the law who specializes in advising on the content of this Prospectus prior to making a decision to subscribe

for any inquiries, please contact the Subscription Agent Kuwait Financial Centre K.P.S.C. ("Markaz"):

- Email address: IPOs@markaz.com
- Phone number: + 965 2224 8534

Lead Manager and Subscription Agent



Kuwait Financial Centre K.P.S.C. ("Markaz")